
Pan Janusz Krzyżewski: „Pragnę zwrócić się do Zarządu z prośbą, aby na 

najbliższą sesję przygotował informację – w porozumieniu z instytucją 

zarządzającą – dotyczącą Programu Operacyjnego Polska Wschodnia, 

zaawansowanie, wdrażanie do tego Programu na terenie naszego województwa. 

Ponadto proszę o informację – jak wygląda na terenie naszego regionu 

sektorowych programów operacyjnych, zwłaszcza tego najbardziej 

strategicznego – programu infrastruktura i środowisko.” 
 


